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Jak miałaby wyglądać Trasa Pychowicka - dyskutowano na posiedzeniu Komisji Dialogu

Obywatelskiego. 

Na jej posiedzeniu pojawili mieszkańcy Pychowic i ekolodzy. Zwracali uwagę, że tereny, którymi

przebiegać ma trasa, są bardzo cenne przyrodniczo. Na walory geologiczne, m.in. jaskinie,

zwracał uwagę radny Michał Drewnicki.

Przedstawiciele ZIKiT-u przyznali, że planowana trasa może zniszczyć cenne jaskinie. Dlatego

też podjęto decyzje, aby przegłosować wniosek do prezydenta o wyznaczenie alternatywnej

możliwości trasy, z uwzględnieniem tunelu.  Tą decyzje wsparli mieszkańcy oraz obecni na sali

ekolodzy z Towarzystwa na Rzecz Ochrony Przyrody.

Na koniec radny Aleksander Miszalski zaprosił wszystkich zgromadzonych na debatę w sprawie

Trasy Pychowickiej, którą zorganizuje 15 lutego. Przyjść na nią mają eksperci z krakowskich

uczelni technicznych. 
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